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Zápis č. 3 / 2022 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 13. dubna 2022 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:00 hodin bylo přítomno 10 zastupitelů. 9 zastupitelů přímo v místě zasedání a jeden 

zastupitel distančně – on-line. Omluven byl zastupitel Ing. Brožek Bohdan. Počet hostů: 1 občan. 

Zasedání řídil místostarosta Kudrnáč Tomáš. Po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva 

obce Přepeře seznámil přítomné s programem a informoval o přítomnosti jednoho zastupitele 

(starosty Ing. Sajdla Luďka) pomocí on-line videokonference, který může sice vzdáleně, ale plně 

zasahovat (hlasovat, vyjadřovat se, dotazovat se atd.) do jednání zastupitelstva. Zákon tento způsob 

umožňuje. 

 

Program:  

 

1.   Zahájení.  

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.2/2022 ze dne 3. března 2022. 

4.    Návrh rozpočtového opatření č.1/2022. 

5.    Schválení účetní závěrky ZŠ, MŠ a obce za rok 2021. 

6.    Schválení závěrečného účtu obce za rok 2021. 

7.  Došlá pošta – důležité informace. 

8. Diskuze. 

9.    Zpráva návrhové komise.  

10.  Závěr.  

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Místostarosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Ing. Krsková Eva 

Ing. Malý Petr 

Ing. Novák Jiří 

 

Ověřovatelé:   Náhlovský Lukáš 

   RNDr. Semler Miloslav Ph.D. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání č.2/2022 ze dne 3. března 2022 

 

Místostarosta přečetl usnesení číslo 2/2022 ze dne 3. března 2022 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení ze 2. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 3. března 2022 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.1/2022 

 

Místostarosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření č. 1/2022, který byl zaslán v podkladech 

zastupitelům. Informace o stavu na účtech obce (KB+ČNB) 31.453.956,77 Kč ke dni 11. 4. 2022. 

V příjmech nemáme tentokrát nic. Ve výdajích máme jen přesuny mezi položkami. Přesouváme 

z oprav (čp.21) 25 tis. Kč do položky na el. energii. Příspěvek pro ČČK (Ukrajina) 50 tis. Kč dle 

doporučení MFČR přesouváme z krizového řízení do správné položky. Dále 500,- Kč – DPČ úklid 

přístavby (z prosince minulého roku bylo vyplaceno v lednu, ale v letošním roce už poměr 

nepokračuje, tudíž nebyl v rozpočtu), 5 mil. Kč přesouváme do položky, kde budou připraveny na 

případný převod na termínovaný vklad a 10 tis. Kč (s rezervou) přesouváme do ochranných pomůcek 

(nákup neprořezových kalhot a bezpečnostní obuvi pro pracovníka obce). Výše ani bilance rozpočtu 

se nemění. Dotazy nejsou. Hlasujeme o rozpočtovém opatření č. 1/2022.  

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2022 dle předloženého návrhu. 

 

5. / Schválení účetní závěrky ZŠ, MŠ a obce za rok 2021 

 

Místostarosta přítomné seznámil s dokumenty týkající se účetní uzávěrky Základní školy, 

Mateřské školy a Obce. Veškeré dokumenty byly řádně zveřejněny na úřední desce, a to v termínu 

od 15. 3. 2022, tak jak vyžaduje zákon. Výsledek hospodaření obce je vlivem velké investice v roce 

2021 mínusový, výdaje převyšují příjmy o 9.545.406,92 Kč. Základní škola je v plusu o 90.186,28 

Kč a Mateřská škola také plusová o 33.902,77 Kč. V případě MŠ a ZŠ a jejich kladném výsledku, 

musíme jako zřizovatel příspěvkových organizací určit, jak s ním mají naložit – obvykle převádíme, 

a i nyní navrhujeme, převod do rezervních fondů. Souhlas zastupitelů v tomto případě, kromě 

usnesení, musí být jmenovitě zaznamenán do protokolu závěrečných účtů ZŠ, MŠ a Obce. Každý 

zastupitel se tedy může vyjádřit. Protokol je pak součástí schvalování závěrečného účtu obce. Pokud 

k tomu nikdo nic nemá, můžeme přistoupit k jednotlivému hlasování. 

 

Účetní závěrka Základní školy Přepeře: 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Základní školy Přepeře včetně výsledku 

hospodaření za účetní období roku 2021 sestavenou ke dni 31. 12. 2021 a souhlasí s převodem 

výsledku hospodaření ve výši 90.186,28 Kč do rezervního fondu. 

 

Účetní závěrka Mateřské školy Přepeře: 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Přepeře včetně výsledku 

hospodaření za účetní období roku 2021 sestavenou ke dni 31. 12. 2021 a souhlasí s převodem 

výsledku hospodaření ve výši 33.902,77 Kč do rezervního fondu. 

 

Účetní závěrka Obce Přepeře: 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje účetní závěrku Obce Přepeře včetně výsledku hospodaření 

obce za účetní období 2021 sestavenou ke dni 31. prosince 2021, přičemž výdaje za účetní období 

roku 2021 převyšovaly příjmy o 9.545.406,92 Kč. 
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6./ Schválení závěrečného účtu obce za rok 2021 

 

Tento bod přímo navazuje na bod předchozí. Mimo účetních závěrek Obce, MŠ a ZŠ je zde 

přiložen i výsledek interního auditu na ZŠ a MŠ, výkaz FIN a přezkoumání hospodaření obce 

krajským úřadem. Vše bylo v pořádku, hodnocení auditu je bez výhrad. Místostarosta následně 

stručně seznámil přítomné se základními body a obsahem závěrečného účtu. Závěrečný účet byl 

zveřejněn 28.3.2022, tedy v termínech, jak vyžaduje zákon. Pokud nejsou dotazy nebo připomínky, 

můžeme přistoupit k hlasování. 

 

Závěrečný účet obce: 

 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje závěrečný účet obce za rok 2021 dle §17, odst. 7, písm. a) 

zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a souhlasí s celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad. 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace 

 

Počet členů zastupitelstva na volební období 2022 – 2026. 

 

Prezident republiky vyhlásil termín komunálních voleb na 23.- 24. září 2022, měli bychom 

proto v dostatečném předstihu schválit počet zastupitelů pro další volební období 2022 - 2026. 

Navrhujeme ponechat i nadále 11 zastupitelů. Nikdo nemá jiný návrh. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře v souladu s ustanovením § 67 a § 68 zákona č.128/2000 Sb., o obcích, 

ve znění pozdějších předpisů, stanovuje počet členů Zastupitelstva obce Přepeře na volební období 

2022 - 2026 na 11 členů. 

 

Obecně závazná vyhláška obce pro rok 2022 – o nočním klidu.  

 

 Od roku 2020 pravidelně připravujeme tuto vyhlášku, abychom předešli nedorozuměním a 

organizátoři „nočních“ akcí mohli mít v této vyhlášce oporu při případných stížnostech na rušení 

nočního klidu. Vyhláška pro letošní rok bude kopírovat tu loňskou s drobnými úpravami. 

Místostarosta seznámil zastupitele s termíny akcí, které má od jednotlivých spolků (organizátorů akcí) 

potvrzené. Termíny akcí 2022 jsou uvedeny na internetových stránkách obce. Vyhláška umožní na 

přesně stanovené akce v obci omezit dobu nočního klidu.  

 

Omezení nočního klidu ve vyhlášce: 

 

(1) Doba nočního klidu se na celém území obce vymezuje dobou od 02:00 do 06:00 hodin: 

a) v noci z 31. prosince na 1. ledna každého roku z důvodu konání oslav konce roku 

b) v noci z 30. dubna na 1. května každého roku z důvodu konání „pálení čarodějnic“ 

 

(2) Doba nočního klidu se na celém území obce vymezuje dobou od 03:00 do 06:00: 

a) v noci z 14.5. na 15.5.2022 z důvodu konání akce „Májová zábava – v sokolovně“  

b) v noci z 25.6. na 26.6.2022 z důvodu konání akce 1. letní karneval u Jizery 

c) v noci z 16.7. na 17.7.2022 z důvodu konání akce 2. letní karneval u Jizery 

d) v noci z 30.7. na 31.7.2022 z důvodu konání akce „Zábava FK Přepeře na stadionu RTW arena“ 

e) v noci z 13.8. na 14.8.2022 z důvodu konání akce 3. letní karneval u Jizery 

f) v noci z 22.10. na 23.10.2022 z důvodu konání akce „Posvícenská zábava – v sokolovně“ 
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Každá akce se musí ještě zveřejnit 10 dní před konáním na úřední desce, a navíc budeme 

informovat i ostatními informačními kanály. Projednávaná nová vyhláška ruší a nahrazuje loňskou 

Obecně závaznou vyhlášku obce Přepeře č. 1/2021, o nočním klidu z 3.3.2021. Po schválení a 

podepsání bude vyhláška vyvěšena na 15 dní a až poté nabývá účinnosti. Nikdo nic nemá na doplnění, 

přistupujeme k hlasování. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje obecně závaznou vyhlášku Obce Přepeře č. 1/2022 o nočním 

klidu dle návrhu. 

 

Návrh na převedení volných finančních prostředků z účtu obce na termínovaný účet (TÚ). 

 

 Minule jsme navrhovali, abychom alespoň část zůstatku na běžném účtu převedli na bezpečný 

termínovaný účet (TÚ), který by nám částečně umožnil finance ochránit před očekávanou velkou 

inflací. Dnes předkládáme tři nabídky k projednání a případnému schválení převodu na TÚ. 

V rozpočtovém opatření 1/2022 jsme si pro tento účel připravili v patřičné položce 5 mil. Kč. Česká 

spořitelna nám nabídla TÚ na 6 měsíců při úroku 3,5% p.a., Moneta na 12 měsíců také úrok 3,5% 

p.a. a z Komerční banky nám nabízejí na 6 měsíců úrok 4,03% p.a., zde máme veden i běžný účet 

obce. Navrhujeme tedy využít poslední zmiňovanou nabídku a finance ve výši 5 mil. Kč převést na 

TÚ u KB. Nikdo nic nedoplnil ani se nedotázal (hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje vložení části zůstatku na běžném účtu ve výši 5 mil. Kč na 

termínovaný vklad Komerční banky, a.s. dle předložené nabídky. 

 

Žádost o dotaci – Linka bezpečí, z.s. 

 

 Obdrželi jsme žádost o finanční podporu od Linky bezpečí, která bude použita na její provoz. 

Linka bezpečí poskytuje kvalitní a snadno dostupnou pomoc dětem, studentům a všem, kteří jednají 

v jejich zájmu. Linka bezpečí pomáhá s řešením náročných životních situací i každodenních starostí 

a problémů. Poskytuje krizovou intervenci a poradenství pro klienty z celé České republiky 

prostřednictvím telefonu, chatu a emailu. Linka bezpečí, z.s. je akreditována v rámci systému 

sociálně-právní ochrany dětí v České republice. V minulosti jsme již tento spolek podpořili (2017 / 

5000,- Kč). Navrhujeme tedy opět zaslat finanční podporu v požadované výši 5.000,- Kč. Nikdo se 

na nic nedotazuje. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Lince bezpečí, z.s. (IČO 

61383198) ve výši 5.000,- Kč na provoz dětské krizové linky. 

 

Smlouva o smlouvě budoucí – věcné břemeno, vedení NN a souhlas s umístěním stavby. 

 

 Byl nám doručen návrh smlouvy o smlouvě budoucí od fy. Rydval, která zastupuje v této 

záležitosti společnost ČEZ Distribuce a.s. Jedná se souhlas s umístěním kabelu NN na našem 

pozemku parc.č. 93/79 (el. přípojka pro připravovanou výstavbu RD v lokalitě za bytovkami Kolora). 

Poplatek za věcné břemeno je ve smlouvě 2.200,- Kč. Nikdo nemá dotaz. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí na akci č. „IV-12-4013690/VB/2“ 

s ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene k pozemku parc. č. 93/79 a dohodu o umístění stavby 

NN vedení dle návrhu. 
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8./ Diskuze 

 

Pan Kudrnáč: - informoval, že máme nově k dispozici od projektanta Ing. Šklíby studii na 

výstavbu chodníku na potůček II. etapa (od žel. přejezdu – k dětskému hřišti 

na Potůčku), informoval zastupitele o navrhovaném řešení a vysvětlil 

zamýšlené provedení chodníku (který je v návrhu trasován při pravém kraji 

komunikace ve směru na Potůček v šíři 1,5m, nenaruší šířku vozovky ani osu 

komunikace včetně vyspádování, místy bude muset být „podepřen“ 

gabionovou zdí ze svodnice a to včetně zábradlí, chodník by měl být včetně 

VO), nyní můžeme oslovit majitele komunikace a požádat o souhlas. Pokud se 

ho podaří získat, můžeme postoupit k zadání vypracování projektu a následně 

požádat o st. povolení, starosta ještě dovysvětlil, co nás bude čekat 

v následujících krocích, pokud se podaří souhlas získat. 

 - minule zastupitelstvo chtělo zjistit, jak řeší okolní obce věcná břemena při 

ukládání optických datových sítí do svých obecních pozemků, každá oslovená 

obec to řeší individuálně, ale poplatky mají symbolické vůči budovateli sítí, 

Turnov: 1,- Kč, Ohrazenice 1.000,- Kč, Brodce u MB 1,- Kč. Přikláníme se 

také k podobnému řešení, jsme rádi, že nám vůbec nějaká společnost chce 

„zasíťovat“ obec rychlým internetem, dalšího zájemce nemáme. Tuto věc 

vnímáme jako budoucí službu pro obyvatele. 

   - na 3.6.22 máme objednán skákací hrad na dětský den. 

- Spokojený domov, o. p. s. (sociální služby) nás informoval a o nově 

zakoupeném os. automobilu Dacia pro terénní službu a zaslal nám jeho 

fotografii. Na automobil jsme přispívali, máme na něm reklamu, logo obce. 

- 16.4.22 – sběr železného šrotu v obci. 

- 23.4.22 – složiště větví. 

- 30.4.22 - pálení čarodějnic / lampiónový průvod. 

- poděkoval Blance Mocové za výběr divadelního představení (Láska nebeská 

– Divadlo Broadway), a za dohled nad zájezdem do divadla, který provázely 

drobné komplikace s objednaným dopravcem a kapacitou autobusu. 

 

Ing. Sajdl: - starosta se dotázal, jestli ještě připravíme zájezd do bazénu. Místostarosta 

informoval, že bývá problém v jarních měsících naplnit kapacitu autobusu a po 

dohodě s ostatními zastupiteli od organizace dalšího jarního zájezdu ustoupil, 

další zájezd do bazénu tedy bude až na podzim. 

 

Ing. Novák: - dotázal se starosty, jestli zjišťoval, co se bude dít s pařezy v aleji na 

Modřišice. St.: bohužel jsem ještě nezjistil, zjistím do příště. 

 - dotázal se na umístění pingpongového stolu na hřiště Potůček. Míst.: můžeme 

zrealizovat, koukali jsme na nějaké možnosti, bude se muset upravit i terén. 

- požádal o zasílání podkladů a zápisů dříve – např. před pracovním 

zastupitelstvem. St.: ano, to je možné, zápisy mám od místostarosty k dispozici 

včas, není problém je přeposlat. 

 

Paní Dlouhá:  - opět požádala o opravu „bouchajícího“ kanálu na hlavní silnici před svým 

domem. St.: VHS slíbila opravu cca na červenec 2022. 

 - stěžovala si na rychlost projíždějících vozidel na Potůčku. St.: Tento problém 

není jen na Potůčku, ale i jinde v obci např. II/610. Pomůže jedině represe. Po 

delší diskuzi zastupitelů na toto téma byl starosta požádán, aby si nechal zaslat 

informace od MP Turnov, jak často na tomto úseku měří rychlost a s jakým 

výsledkem. 
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Pan Náhlovský: - dotázal se na nastavení radaru při příjezdu od Příšovic, funguje až na poslední 

chvíli. St.: možná je jen špatně nasměrovaný – pokusíme se ho sami 

nasměrovat správným směrem. 

 - upozornil na díru v silnici před domem paní Löfflerové, a na některé nečitelné 

dopravní značky v obci, které by chtělo zkontrolovat a případně obnovit. 

 

Paní Mocová: - upozornila na spadlý strom nad jezem do vody St.: povodí bylo upozorněno, 

slíbilo odstranění. 

 

Pan Hozdecký: - dotázal se na výsledek kontrolního dne stavby rekonstrukce zateplení obecní 

bytovky. Starosta popsal velmi podrobně aktuální situaci na stavbě a stav prací. 

Stavba běží víceméně podle plánu. 

 

RNDr. Semler: - dotázal se na přeložení nadzemního vedení elektřiny na Karláku do 

komunikace. St.: Záležitost ČEZu, a nyní už je určitě pozdě na to, aby se to 

přeložilo při stávající rekonstrukci. 

 

Ing. Krsková: - dotázala se, jestli byla řešena její připomínka z pracovního zasedání na 

stavební dozor stavby bytovky „rekonstrukce zateplení“, kde označila vybraný 

stavební dozor jako nekompetentní, který nemá potřebnou autorizaci a také ani 

nemůže provádět dozor na stavbě, který projektovala jeho firma? Míst.: nebyla 

a ani ji řešit nebudeme. Informace o nekompetentnosti st. dozoru od Ing. 

Krskové, kterou nám sdělila, nebyla pravdivá. Vše je vybráno v souladu se 

zákonem, stavební dozor, který vyhrál výběr, má veškeré autorizace a povolení 

dozor na naší stavbě provádět, není v tom žádný problém. Není ani žádný 

problém, že st. dozor je ze stejné firmy, která vypracovala projekt. Navíc stavbu 

dozoruje i náš starosta, který je sám stavebním inženýrem. Stavba už v pořádku 

běží, nebudeme do toho zasahovat. 

  Ing. Krsková požádala, aby v zápise bylo uvedeno, že s tímto nesouhlasí a ráda 

by nahlédla do zápisů z kontrolních dnů a do stavebního deníku. St.: 

dokumentace ke stavbě se samozřejmě vede a není problém, po dohodě se 

starostou, do ní nahlédnout. 

   

9. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetla Ing. Krsková Eva návrh usnesení č.3/2022. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

10. / Závěr 

 

 Místostarosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude 

pravděpodobně ve čtvrtek 19. května 2022 od 18:00 hodin v zasedací místnosti na OÚ Přepeře. 

Termín pracovní schůze zastupitelstva, pokud bude potřeba, 9. května 2022 v 17:15 hod - prezenčně 

na OÚ s možností on-line připojení. 


